
 

 

 

Ordinær generalforsamling i AB afholdt 11/3-2025 kl. 19.00 

 

 

REFERAT 

1. Valg af dirigent 

Ulrik Rasch (UR) bød velkommen til de mange fremmødte som det glædede ham at se. 

Indledningsvis blev der afholdt et minuts stilhed for at ære de medlemmer vi har mistet i årets løb.  

UR bragte forsamlingen fem år tilbage, hvor corona ramte landet og medførte nedlukning af 

samfundet i sin helhed, og dermed også al sport i AB. AB har været en klub der siden da har 

formået at stå sammen, særligt grundet en enorm indsats fra medbestyrelsen og øvrige frivillige 

kræfter i AB. Hvilket der var grund til at anerkende.  

Dernæst præsenterede UR resten af hovedbestyrelsen.  

UR foreslog på vegne af Hovedbestyrelsen Svend Olhoff (SO) som dirigent, hvilket der var 

opbakning til.  

SO takkede for valget, og konstaterede, at generalforsamlingen var indvarslet via opslag af 

indkaldelse 21. februar 2025, tre dage efter normal deadline, hvilket efterfølgende har været 

udsendt til alle klubbens stemmeberettigede medlemmer, med mulighed for at gøre indsigelse ift. 

dato for gennemførelse af generalforsamlingen, hvilket ingen har benyttet sig af. SO gennemgik 

derefter generalforsamlingens dagsorden, offentliggjort 3. marts 2025. Regnskabet har tillige været 

tilgængeligt fra 3. marts 2025.  

 

SO gav herefter ordet til UR som gennemgik formandens beretning.  

 

2. Beretning om klubbens stilling og virksomhed i det forløbne år 

Ulrik Rasch (UR) aflagde beretning for hovedbestyrelsens virke for 2024 – se bilag 1 – 

Formandens beretning.  

Beretningen blev herefter taget til efterretning uden yderlige bemærkninger. 

Derefter gav SO ordet til klubbens hovedkasserer som gennemgik det reviderede driftsregnskab.  



 

3. Forelæggelse af det reviderede driftsregnskab for det forløbne regnskabsår samt 

statusopgørelse pr. 31. december 2024 til godkendelse, jf. §25. 

Årsregnskabet for 2024 var udleveret til deltagerne ved indgangen. Årsregnskabet er vedhæftet 

som bilag 2 til dette referat.  

Hovedkasserer Torben Knudsen (TK) forelagde det reviderede regnskab fra 2024, hvor det blev 

fremhævet at alle fire afdelinger samt fællesdrift har et positivt årsresultat efter hensættelser.  

Fællesdrift: Årets resultat kr. 305.082 

Fodbold: Årets resultat for fodbold blev kr. 500 

Cricket: Årets resultat for cricket blev kr. 948 

Tennis: Årets resultat for tennis blev kr. 456 

Håndbold: Årets resultat for håndbold blev kr. 504 

Samlet sportsligt overskud i alt kr. 2.408 

Samlet endeligt årsresultat i AB for 2024: Kr. 307.490 

TK kommenterede derpå en række nøgleposter i hhv. resultatopgørelsen og balancen, hvilket 

affødte nogle bemærkninger.  

Tom Moslund spurgte ind til dialogen med kommunen ift. problematikken omkring den negative 

egenkapital, som er påkrævende at få løst på en langsigtet og ordentlig måde, hvilket UR og TJK 

redegjorde for.  

Der var ikke yderlige bemærkninger, og regnskabet blev herefter betragtet som godkendt. 

 

4. Indkomne forslag 

Hovedbestyrelsen havde fremsat vedtægtsændringer til §3, §6, §7, §8, §16, §21A. 

Ændringsforslagene blev gennemgået af Mikkel Grøn. 

Tom Moslund spurgte til forslaget i §6 ift. mulighed for kontingentfritagelse. Hertil svarede TJK at 

ansvaret herfor påhviler de respektive afdelingsbestyrelser, hvilket er uændret.  

Winnie Sørensen mente ikke at man kan indgå i afdelingsbestyrelserne som forælder, uden 

medlemskab, hvilket der har været lagt op til med henblik på af hjælpe de afdelinger der har stor 

andel af ungdomsmedlemmer med at få repræsentativ besætning i bestyrelsen. Det er meget 

forskellig praksis fra andre klubber, hvor man nogle steder har stemmeret for alle 

ungdomsmedlemmer.  

Der var ønske om at få bragt sidstnævnte forslag til tilføjelse til §16 til afstemning. Efter en 

afstemning blev dette ændringsforslag vedtaget.  

De øvrige ændringer blev godkendt uden yderlige bemærkninger. 

 

 



5. Valg af forretningsudvalg jvf. §21 

A. Formand  

Den nuværende formand Ulrik Rasch ønskede at genopstille og blev valgt enstemmigt og uden 

modkandidater. 

B. Sekretær  

 

Den hidtidige sekretær Ulrik Grage ønskede ikke at genopstille.  

Det ønskede til gengæld Henrik Bjørgo fra tennisafdelingen, der som eneste kandidat blev valgt 

ind i forretningsudvalget.  

Forretningsudvalget består således af:  

• Ulrik Rasch hovedformand, fodboldafdelingen 

• Mikkel Grøn næstformand, cricketafdelingen 

• Torben Jul Knudsen kasserer, fodboldafdelingen 

• Henrik Bjørgo koordinator, tennisafdelingen 

 

6. Valg af revisor, jf. §26  

Statsautoriseret revisor Kristensen & Kjærulf blev genvalgt som revisor for den kommende periode.  

 

7. Eventuelt 

Bent Jakobsen ønskede at vide hvorvidt AB ønskede at søge Torben Oldenborg replaceret som 

næstformand i Divisionsforeningen, hvilket der ikke umiddelbart var realistiske muligheder for.  

Bent Jakobsen spurgte derudover ind til baggrunden for den planlagt padel-overdækning. UR 

redegjorde for AB’s interesser i det opførte padelanlæg, som gerne skal medvirke til at genere 

mere liv og aktivitet på AB, og som overgår til AB’s ejerskab efter 12 år.   

Niels Torp spurgte til status på slagsportscenteret som er, at der fortsat mangler delvis finansiering 

af projektet. Vi håber at projektet opnår den fornødne finansiering således igangsættelse kan ske 

indenfor det næste års tid.  

John Stausholm spurgte ind til status på den lille kunstgræsbane, som opleves meget hård og 

udtjent. UR redegjorde for status, herunder samarbejdet og dialogen med de øvrige fodboldklubber 

i kommunen samt kommunen, hvor forskellige belægninger i øjeblikket testes af. Det er en opgave 

med meget høj prioritet, og som kræver egenfinansiering, hvilket der arbejdes meget konkret på.  

Der var ikke yderlige bemærkninger.  

UR takkede for fremmødet, og afsluttede herefter generalforsamlingen.  

 

 

Referent Steen Rydal Jørgensen 


